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Bestemmingsplan De Entree Oost aanvullende informatie

Geachte leden.

Bij de behandeling van het bestemmingsplan De Entree Oost in de commissie 
Ontwikkeling van 3 december jl. heb ik toegezegd dat ik vóór de behandeling van 
dit bestemmingsplan in de raad van 17 december nog met een schriftelijke 
toelichting zou komen op een aantal punten.

Tijdens de commissievergadering heb ik aangegeven dat de verbeelding (plankaart) 
van dit bestemmingsplan nog op een tweetal punten wordt aangepast voordat het 
bestemmingsplan na vaststelling wordt gepubliceerd. Zo wordt op (recent) verzoek 
van de Gasunie een stuk gasleiding van de verbeelding verwijderd. Enige tijd 
geleden is de hoofdgasleiding in de Amerikaweg deels recht getrokken. Tiet oude 
stuk leiding kan van de verbeelding worden verwijderd.
Verder wordt een aanduiding ‘waarde - groeiplaats monumentale boom’ 
verwijderd, omdat er op die locatie geen boom meer staat. De Ontwikkel 
Combinatie (OC) heeft dit bij de uitwerking van hun plannen geconstateerd tijdens 
de nadere inmeting van het terrein. Van de zijde van de gemeente zijn de 
bevindingen van de OC ter plekke onderzocht. Bij het onderzoek dat is gedaan naar 
de monumentale bomen in het plangebied is deze omissie helaas niet geconstateerd. 
De linkergrens van de zone ‘brug’ kan weer op de plek komen waar hij lag in het 
ontwerpbestemmingsplan. De ontwikkelaar is er van doordrongen dat bij de verdere 
planontwikkeling behoud van de in het gebied aanwezige monumentale bomen 
uitgangspunt is.

Verkeersproblematiek Schalkwijk
Bij de commissiebehandeling van het bestemmingsplan op 3 december heeft de 
heer Schaart namens de vier wijkraden Schalkwijk ingesproken. De vier wijkraden 
Schalkwijk maken zich zorgen over de verkeersproblematiek bij met name de 
kruispunten Boerhaavelaan - Amerikaweg en Schipholweg - Amerikaweg, zeker 
met de vele voorgenomen ontwikkelingen in Schalkwijk.
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De vier wijkraden Schalkwijk willen harde garanties dat er nu daadwerkelijke acties 
worden ondernomen waarmee de doorstroming op de kruispunten wordt verbeterd.

Recente verkeerskundige maatregelen
Zoals ik tijdens de commissievergadering al aangaf is er reeds een aantal 
verkeerskundige verbeteringen doorgevoerd (of worden op de korte termijn 
doorgevoerd). Zo is recent een extra linksaf strook aangelegd op de Prins 
Bemhardlaan bij de kruising met de Schipholweg en zijn in 2009 en 2012 de 
busbanen op de Schipholweg over het kruispunt doorgetrokken. Van deze 
maatregelen profiteren ook de andere verkeersdeelnemers op dit kruispunt.

Verkeerskundige maatregelen ontwikkeling De Entree Oost
Bij de voorgenomen ontwikkeling van de Entree Oost is onderzoek uitgevoerd naar 
de verkeersafwikkeling van deze nieuwe wijk. Uit dit verkeerskundig onderzoek 
van Goudappel Coffeng (GC) volgt dat deze nieuwe ontwikkeling slechts een zeer 
kleine toename van het verkeer op de kruispunten oplevert. In het rapport worden 
voorstellen gedaan om deze (beperkte) toename verder te beperken.

Verkeerskundige maatregelen op termijn
In bovengenoemd onderzoek is door GC, rekening houdend met alle toekomstige 
ontwikkelingen in Schalkwijk, geconstateerd dat de betreffende kruispunten zwaar 
belast worden en de doorstroming verder verslechtert. GC doet een aantal 
suggesties om deze kruispunten aan te passen.

Het college begrijpt de zorgen van de wijkraden en stelt voor om op korte termijn te 
onderzoeken welke suggesties van GC kunnen worden doorgevoerd. Daarnaast heb 
ik samen met mijn collega Sikkema voorgesteld om een onderzoek te laten doen in 
opdracht van de Stuurgroep Regionale Bereikbaarheid.

Inmiddels is de Stuurgroep akkoord met het in regionaal verband opstellen van een 
verkenning naar de mogelijkheden om de doorstroming op deze kruispunten te 
verbeteren. In deze verkenning wordt rekening gehouden met de verkeersgeneratie 
van de toekomstige bouwplannen. Volgens de planning is de definitieve verkenning 
in september 2016 gereed. Daarna kan besluitvorming in de regiogemeenten 
plaatsvinden.
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